

<p style="text-align: center;"><b>BY-LAW NO. 94</b></p> <p style="text-align: center;"><b>A BY-LAW OF THE CITY OF MIRAMICHI TO STOP UP AND CLOSE SILVERWOOD street (PLEASANT ACRES SUBDIVISION – FORMER TOWN OF NEWCASTLE)</b></p>	<p style="text-align: center;"><b>ARRÊTÉ N° 94</b></p> <p style="text-align: center;"><b>UN ARRÊTÉ DE LA VILLE DE MIRAMICHI AFIN DE BARRER ET FERMER LA rue SILVERWOOD (LOTISSEMENT PLEASANT ACRES – ANCIENNE VILLE DE NEWCASTLE)</b></p>
<p>The Council of the Municipality of the City of Miramichi, by the authority vested in it by Section 187 of the <i>Municipalities Act</i>, R.S.N.B., Chap. M-22, and amendments thereto, enacts as follows:</p>	<p>Le Conseil municipal de la Ville de Miramichi, en vertu des pouvoirs qui lui sont conférés par l'Article 187 de la <i>Loi sur les municipalités</i>, L.R.N.-B., chap. M-22, et les amendements afférents, édicte ce qui suit :</p>
<p>1. <b>ALL</b> that certain piece or parcel of land situate, lying and being located on the southeasterly side of Highplain Crescent, City of Miramichi, Parish of Newcastle, County of Northumberland, Province of New Brunswick being described as follows:</p> <p>In the following description directions and coordinate values are derived from the New Brunswick Grid System, NAD'83 (CSRS) - adjusted.</p> <p><b>BEGINNING</b> at the northwest corner of Lot 40 as shown on amending plan entitled "PLEASANT ACRES SUBDIVISION" by G. W. Gilmore, NBLs, dated July 12, 1971, registered at the Northumberland County Land Registry July 22, 1971 as no. T87, said point having the derived coordinate value of East 2570039.268 metres and North 7557015.508 metres, said coordinate values were calculated during survey entitled "ABRION HEIGHT SUBDIVISION, Plan 06-1, 1<sup>st</sup> Amendment", by Grant C. Smith, NBLs, dated July 1, 2008, registered July 4, 2008, as no. 25797748;</p> <p><b>THENCE</b> on an azimuth of 131° 19' 34" a distance of 30.480 metres to the southwest corner of the said Lot 40;</p> <p><b>THENCE</b> on an azimuth of 221° 19' 34" along the northwest boundary of lands currently owned by North Shore Construction Ltd. (current PID 40494973) a distance of 15.240 metres to the southeast corner of Lot 1 as shown on the above mentioned Plan T87, presently owned by Mary Hazel Mahoney (Document 15096655, registered September 30, 2002, current PID 40183451);</p> <p><b>THENCE</b> on an azimuth of 311° 19' 34" a distance of 30.480 metres to the northeast corner of the said Lot 1;</p>	<p>1. <b>TOUTE</b> la parcelle de terre située du côté sud-est du croissant Highplain, dans la ville de Miramichi, dans la paroisse de Newcastle, dans le comté de Northumberland de la province du Nouveau-Brunswick, et désignée comme suit :</p> <p>Dans la description suivante, les directions et les coordonnées sont dérivées du système de coordonnées rectangulaires du Nouveau-Brunswick NAD83 (SCRS) – modifié.</p> <p><b>PARTANT</b> du coin nord-ouest du Lot 40 comme l'indique le plan de modification intitulé « PLEASANT ACRES SUBDIVISION » par G. W. Gilmore, AGNB, en date du 12 juillet 1971, inscrit au bureau de l'enregistrement foncier du comté de Northumberland le 22 juillet 1971 en tant que plan n° T87, ce point ayant les coordonnées dérivées est 2 570 039,268 mètres et nord 7 557 015,508 mètres, lesdites coordonnées ont été calculées au cours de l'arpentage intitulé « ABRION HEIGHT SUBDIVISION, Plan 06-1, 1<sup>st</sup> Amendment », par Grant C. Smith, AGNB, en date du 1<sup>er</sup> juillet 2008, inscrit le 4 juillet 2008 en tant que plan n° 25797748;</p> <p><b>DE LÀ</b>, selon l'azimuth 131° degrés 19' 34" sur une distance de 30,480 mètres jusqu'au coin sud-ouest dudit Lot 40;</p> <p><b>DE LÀ</b>, selon l'azimuth 221° degrés 19' 34" le long de la limite nord-ouest des terres qui appartiennent actuellement à North Shore Construction Ltd., dont le NID actuel est 40494973, sur une distance de 15,240 mètres jusqu'au coin sud-est du Lot 1 tel qu'indiqué sur le Plan T87 susmentionné, qui appartient actuellement à Mary Hazel Mahoney</p>